
Boligudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 20. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 14
Mener ministeren, at det vil være i overensstemmelse med bygningsreglement
2010, hvis der bygges en biograf med mere end en sal (f.eks. syv), og der ikke
installeres teleslynge i den ene sal?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Skau Björnsson (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Bjoernsson@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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